
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 7 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-293 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-259 „Dėl 

Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono 

savivaldybės švietimo įstaigose, 

įgyvendinančiose ikimokyklinio ir 

priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 
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24 
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4 - 

 

T1-294 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-124 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklų, ikimokyklinį ugdymą 

vykdančių įstaigų, formalųjį švietimą 

papildančių įstaigų bei Plungės paslaugų ir 

švietimo pagalbos centro pedagoginių 

pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, 

finansuojamų iš mokymo lėšų, ir etatų 

normatyvų patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-295 Dėl mokesčių lengvatų juridiniams ir 

fiziniams asmenims, remiantiems sportą, 

kultūrą ir švietimą Plungės rajono 

savivaldybėje, taikymo tvarkos patvirtinimo.  

 

24 24 16 0 8 - 

T1-296 Dėl Plungės rajono savivaldybės sportininkų 

ir jų trenerių, pasiekusių aukštų rezultatų 

sporto srityje, skatinimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-297 Dėl Plotų, siūlomų įrašyti į neprivatizuojamų 

žemės sklypų sąrašą. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-298 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-280 „Dėl 

Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo 

nereikalingu ir netinkamu naudoti bei jo 

nurašymo“ pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-299 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 „Dėl 

Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės 

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų 

daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

24 24 - - - b. s. 
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T1-300 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-156 „Dėl 

pastato suteikimo panaudos teise Plungės 

rajono Stalgėnų seniūnijos šeimų 

bendruomenei „Gija““ pakeitimo. 

 

22 22 - - - b. s. 

T1-301 Dėl Patalpų ir statinių, kuriems 2023 metais 

taikomas 3 procentų nekilnojamojo turto 

mokesčio tarifas, sąrašo patvirtinimo. 

 

23 23 12 4 7 - 

T1-302 Dėl leidimo vykdyti pastato rekonstrukcijos 

darbus. 

 

22 22 - - - b. s. 

T1-303 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos projekto ,,Investicijos į 

ambulatorines slaugos paslaugas namuose, 

įsigyjant transporto priemonę ir įrangą 

Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

 

22 22 - - - b. s. 

T1-304 Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2026 

metų nekilnojamojo turto valdymo programos 

patvirtinimo.  

 

23 23 - - - b. s. 

T1-305 Dėl ilgalaikio materialiojo turto perėmimo 

Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise. 

 

23 23 - - - b. s. 

T1-306 Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto 

pripažinimo netinkamu naudoti bei jo 

nurašymo. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-307 Dėl Parduodamų Savivaldybės būstų ir 

pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo 

patvirtinimo.   

 

24 24 - - - b. s. 

T1-308 Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-309 Dėl leidimo išnuomoti negyvenamąsias 

patalpas. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-310 Dėl leidimo ne konkurso būdu išnuomoti 

patalpas maitinimo paslaugoms teikti. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-311 Dėl Plungės rajono savivaldybės ilgalaikio 

materialiojo turto nuomos viešojo konkurso ir 

nuomos be konkurso organizavimo ir 

vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-312 Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai 

aplinkai ir viešajai infrastruktūrai gerinti ir 

kurti, projektų idėjų atrankos ir finansavimo 

24 24 - - - b. s. 
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tvarkos aprašo patvirtinimo.  

 

T1-313 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. liepos 28 d. sprendimo Nr. T1-188 „Dėl 

Vietinės rinkliavos už leidimo prekiauti ar (ir) 

teikti paslaugas Plungės rajono savivaldybės 

viešosiose vietose išdavimą nuostatų 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-314 Dėl leidimo įsigyti transporto priemonę. 

 

24 24 21 0 3 - 

T1-315 

 

 

 

 

 

T1-316 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-281 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų 

strateginio plėtros plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 

metų strateginio plėtros plano įgyvendinimo 

2022 metais ataskaitos patvirtinimo. 
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b. s. 

 

 

 

 

 

b. s.  

T1-317 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybei 

dalyvauti projekte „Inkubavimo, 

konsultavimo, mentorystės ir tinklaveikos 

programų vystymas, skatinant pradedančiųjų 

SVV subjektų kūrimąsi ir augimą 

regionuose“.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-318 Dėl pritarimo Plungės miesto 2023–2029 m. 

vietos plėtros strategijos projektui. 

 

23 23 - - - b. s. 

T1-319 

 

 

 

 

 

T1-320 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

7 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. lapkričio 30 d. Nr. T-12 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. lapkričio 30 d., 13:00–16:40 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 24 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo Savivaldybės tarybos narys Česlovas Kerpauskas. 

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 7 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 7 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Informacija apie Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento 

Plungės skyriaus vykdomas programas.  

Pranešėja Jurgita Petraitienė, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų departamento direktorė. 

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-259 „Dėl 

Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose, įgyvendinančiose 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimo.  

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-124 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų, ikimokyklinį ugdymą vykdančių 

įstaigų, formalųjį švietimą papildančių įstaigų bei Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro 

pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, ir etatų 

normatyvų patvirtinimo“ pakeitimo.  

5. Dėl mokesčių lengvatų juridiniams ir fiziniams asmenims, remiantiems sportą, kultūrą ir 

švietimą Plungės rajono savivaldybėje, taikymo tvarkos patvirtinimo.  

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės sportininkų ir jų trenerių, pasiekusių aukštų rezultatų 

sporto srityje, skatinimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

7. Dėl Plotų, siūlomų įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą.  

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-280 „Dėl 

Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu naudoti bei jo nurašymo“ 

pakeitimo.  

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 

„Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

http://www.youtube.com/
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10. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-156 

„Dėl pastato suteikimo panaudos teise Plungės rajono Stalgėnų seniūnijos šeimų bendruomenei 

„Gija““ pakeitimo.  

11. Dėl Patalpų ir statinių, kuriems 2023 metais taikomas 3 procentų nekilnojamojo turto 

mokesčio tarifas, sąrašo patvirtinimo.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

12. Dėl leidimo vykdyti pastato rekonstrukcijos darbus.  

13. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto ,,Investicijos į 

ambulatorines slaugos paslaugas namuose, įsigyjant transporto priemonę ir įrangą Plungės rajono 

savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2026 metų nekilnojamojo turto valdymo 

programos patvirtinimo.  

15. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.  

16. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo netinkamu naudoti bei jo nurašymo.  

17. Dėl Parduodamų Savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo 

patvirtinimo.   

18. Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise.  

19. Dėl leidimo išnuomoti negyvenamąsias patalpas.  
20. Dėl leidimo ne konkurso būdu išnuomoti patalpas maitinimo paslaugoms teikti.  

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto nuomos viešojo konkurso 

ir nuomos be konkurso organizavimo ir vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

22. Dėl Vietinės rinkliavos už naudojimąsi Plungės rajono savivaldybės tarybos 

nustatytomis rezervuotomis vietomis automobiliams statyti nuostatų patvirtinimo.  

23. Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai ir viešajai infrastruktūrai gerinti ir 

kurti, projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

24. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. liepos 28 d. sprendimo Nr. T1-188 

„Dėl Vietinės rinkliavos už leidimo prekiauti ar (ir) teikti paslaugas Plungės rajono savivaldybės 

viešosiose vietose išdavimą nuostatų patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

25. Dėl leidimo įsigyti transporto priemonę.  

26. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-281 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų strateginio plėtros plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų strateginio plėtros plano 

įgyvendinimo 2022 metais ataskaitos patvirtinimo.  

28. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybei dalyvauti projekte „Inkubavimo, 

konsultavimo, mentorystės ir tinklaveikos programų vystymas, skatinant pradedančiųjų SVV 

subjektų kūrimąsi ir augimą regionuose“.  

29. Dėl pritarimo Plungės miesto 2023–2029 m. vietos plėtros strategijos projektui.  

30. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo.  

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

32. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

Posėdžio pirmininkas, Savivaldybės meras Audrius Klišonis, prieš pradėdamas posėdį, 

informavo, kad posėdyje dalyvauja Rimvydas Pilibaitis, Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių 

apskrityse.  
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1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 7 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Posėdžio pirmininkas, Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė Savivaldybės tarybos 7 

posėdžio darbotvarkę ir pasiteiravo, ar Savivaldybės tarybos nariai turi kokių pastabų dėl 

darbotvarkės. 

Savivaldybės tarybos narys Mindaugas Kaunas pasiūlė nesvarstyti darbotvarkės 22 

klausimo, kadangi dėl šio sprendimo projekto kyla daug neaiškumų, nes vienas komitetas šio 

sprendimo projekto teikimui tarybos posėdyje pritarė, kitas ne.  

Savivaldybės tarybos narys Gediminas Stonys taip pat paantrino Mindaugui Kaunui, 

pasiūlydamas nesvarstyti darbotvarkės 22 klausimo. 

Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė žodžiu pareiškė norą nusišalinti nuo 

darbotvarkės 10 klausimo svarstymo dėl viešųjų ir privačių interesų konflikto. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiteiravo, ar Savivaldybės tarybos nariai pritaria 

pasiūlymui išbraukti iš darbotvarkės 22 klausimą. 

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė pasiūlymui išbraukti iš darbotvarkės 22 

klausimą. 

Taip pat tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Jurgitos Latakienės nusišalinimui nuo 

darbotvarkės 10 klausimo svarstymo dėl galinčio kilti viešųjų ir privačių interesų konflikto. 

Kadangi daugiau pasiūlymų dėl darbotvarkės Savivaldybės tarybos nariai nepateikė, bendru 

sutarimu pritarta darbotvarkei ir nutarta posėdžiauti pagal ją, išbraukiant iš darbotvarkės 22 

klausimą. 

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę išbraukiant iš darbotvarkės 22 

klausimą.   

 

2. SVARSTYTA. Informacija apie Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo 

departamento Plungės skyriaus vykdomas programas.  

Pranešėja Jurgita Petraitienė, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų departamento direktorė, 

pateikė išsamią informaciją, akcentuodama esmę.  

Po pranešimo klausimus dėl nekvalifikuotų darbo vietų, mokymus, kurie skirti ne tik 

bedarbiams, bet ir dirbantiems asmenims, lėšas, darbo asistentą, skiriamą neįgaliajam, sveikatos 

draudimą asmenims, grįžtantiems iš užsienio ir kt. pateikė Savivaldybės tarybos nariai Audrius 

Misiūnas, Mindaugas Kaunas, Tadas Šetkauskis ir Giedrius Ramanauskas. 

Savivaldybės meras tikslinosi dėl pateiktų statistinių duomenų. 

Pranešėja Jurgita Petraitienė išsamiai atsakė į pateiktus klausimus.   

Tarybos nariai po pristatymo padėkojo pranešėjai Jurgitai Petraitienei už pristatymą.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-259 „Dėl Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose, 

įgyvendinančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Mindaugas Kaunas replikavo, kad šis sprendimo projektas nebuvo pateiktas svarstyti 

Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetui bei teiravosi dėl lėšų. 

Savivaldybės meras atsakė, kad klausimas yra aktualus išskirtinai Švietimo, sporto ir 

kultūros komitetui bei atkreipė dėmesį, kad šiame komitete atstovauja Vida Bondauskienė, kuri ir 

turėtų pateikti šiame komitete kylančius klausimus bei pasidalinti informacija. 

Savivaldybės tarybos narys Tomas Mašeckis pasisakė dėl balsavimo. 

Savivaldybės tarybos narys Rimas Dužinskas teiravosi, kiek surenkama į biudžetą lėšų 

būtent iš šio mokesčio, kokia susidaro mokama metinė suma mokesčio už vaikų išlaikymą 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo įstaigose. 
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Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas Gintautas Rimeikis pateikė atsakymą.  

Pasisakė Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus, kuris siūlė visiškai atsisakyti šio 

mokesčio. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu bei buvo pasiūlymas balsuoti, vyko 

balsavimas. Balsavo 24 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos narių (Audrius Misiūnas, 

Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, 

Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, 

Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), susilaikė – 4 

tarybos nariai (Vida Bondauskienė, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Adomas 

Zamulskis) PRIEŠ – 4 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Rimas Dužinskas, Tomas 

Mašeckis). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-293 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. 

T1-124 „Dėl Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų, ikimokyklinį ugdymą 

vykdančių įstaigų, formalųjį švietimą papildančių įstaigų bei Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos 

centro pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, ir etatų 

normatyvų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-294 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Mokesčių lengvatų juridiniams ir fiziniams asmenims, remiantiems sportą, 

kultūrą ir švietimą Plungės rajono savivaldybėje, taikymo tvarkos patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras papildomai informavo, kad prieš pat tarybos posėdį Savivaldybės 

tarybos narys Adomas Zamulskis atsiuntė prašymo formą, kurią prašo pridėti kaip priedą prie 

pateikto sprendimo projekto. 

Savivaldybės tarybos narys Robertas Endrikas pareiškė, kad yra neaiškumų dėl pateikto 

Savivaldybės apibrėžimo bei sprendimo projekte pateiktų koeficientų. 

Savivaldybės tarybos narys Algirdas Pečiulis paaiškino, kad neturėtų kilti neaiškumų dėl 

Savivaldybės apibrėžimo, kadangi aiškiai yra įvardinta, kad tai „Plungės rajono savivaldybės 

biudžetas“, akcentuodamas, kad čia nekalbama apie teritoriją bei išsamiai paaiškino apie sprendimo 

projekte minimus koeficientus ir ką jie reiškia.  

Dėl pateikto sprendimo projekto replikavo Savivaldybės tarybos narė Vida Bondauskienė, 

akcentuodama, kad sprendimo projekte yra neatitikimų jį derinant su kitais teisės aktais dėl paramos 

gavėjų, kuriais gali būti ne tik biudžetinės įstaigos, bet ir viešosios įstaigos. 

Algirdas Pečiulis pateikė atsakymą. 

Vyko diskusija. 

Atsakymą dėl viešųjų įstaigų įvardijimo teisės aktuose pateikė ir Savivaldybės 

administracijos Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas Vytautas Tumas. 

Vida Bondauskienė siūlė patikslinti sprendimo projektą, įrašant „remiami Savivaldybės 

biudžetinių ir viešųjų įstaigų“ bei dar tikslinosi dėl koeficientų reikšmės ir kt. ir akcentavo, kad 

idėjai pritaria, tačiau siūlė jį atidėti svarstyti kitame Savivaldybės tarybos posėdyje. 

Savivaldybės tarybos narys Adomas Zamulskis taip pat pasisakė dėl pateikto sprendimo 

projekto bei pasiūlė prie jo pridėti pateiktą priedą. 

Algirdas Pečiulis atsakė į Vidos Bondauskienės klausimus bei komentarus. 

Robertas Endrikas siūlė ištaisyti pateiktą sprendimo projektą pagal pateiktas pastabas ir jį 

teikti svarstyti kitame Savivaldybės tarybos posėdyje. 
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Savivaldybės tarybos narys Rimas Dužinskas pasisakė dėl lengvatų. 

Audrius Misiūnas pateikė atsakymą dėl išsakytų pastabų ir pasiūlė pritarti pateiktam 

sprendimo projektui. 

Savivaldybės tarybos narys Ramūnas Lydis paantrino išsakytoms pastaboms, siūlė 

pakoreguoti, akcentuojant tai kaip redakcinio pobūdžio pataisymą ir pritarti sprendimo projektui.  

Dėl sprendimo projekto pasisakė Mindaugas Kaunas bei pasiūlė šį klausimą nukelti ir 

svarstyti kitame Savivaldybės tarybos posėdyje gruodžio mėn. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu bei buvo pasiūlymas balsuoti, vyko 

balsavimas. Balsavo 24 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos narių (Audrius Misiūnas, 

Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, 

Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Giedrius Ramanauskas Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, 

Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Adomas Zamulskis), susilaikė – 

8 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Rimas Dužinskas, Tadas Šetkauskis, Vida 

Bondauskienė, Mindaugas Kaunas, Ramūnas Lydis, Tomas Mašeckis).   

Mindaugas Kaunas po balsavimo replikavo, siekdamas išsiaiškinti, už kokią sprendimo 

projekto redakciją buvo balsuojama, t. y. už tokią, kuri buvo pateikta svarstyti komitetuose, ar už 

tokią su tarybos posėdyje išsakytomis redakcinio pobūdžio pastabomis ir Savivaldybės tarybos 

nario Adomo Zamulskio prieš pat tarybos posėdį pateiktu sprendimo priedu, t. y. prašymu.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė priimti protokolinį sprendimą dėl 

Savivaldybės tarybos nario Adomo Zamulskio prieš pat tarybos posėdį pateikto sprendimo priedo 

pridėjimo prie sprendimo projekto bei pasiteiravo, ar tarybos nariai pritaria šiam protokoliniam 

sprendimui dėl priedo pridėjimo prie sprendimo projekto.  

Sprendimas priimtas. 

NUSPRĘSTA: 

1.  Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-295 pridedamas) su papildomai pateikta 

sprendimo priedo dėl atleidimo nuo mokesčio forma. 

2. Sprendimo projektą tikslinti pridedant prie jo priedą, t. y. Savivaldybės tarybos nario 

Adomo Zamulskio papildomai pateiktą prašymo atleisti nuo mokesčio formą.  

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės sportininkų ir jų trenerių, pasiekusių aukštų 

rezultatų sporto srityje, skatinimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Adomas Zamulskis pasiūlė sprendimo projekte vietoje „Pabaltijo šalys“ nurodyti „Baltijos 

šalys“. 

Adomo Zamulskio pasiūlymui tarybos nariai pritarė bendru sutarimu.   

Sprendimas su Adomo Zamulskio pateiktu pasiūlymu priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-296 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plotai, siūlomi įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė sprendimo 

projektą, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-297 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-280 „Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu naudoti bei 

jo nurašymo“ pakeitimas.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-298 pridedamas). 
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9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-345 „Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esminius 

pakeitimus ir siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-299 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis Savivaldybės tarybos nariams priminė, kad 

Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė prieš tarybos posėdį buvo pareiškusi nusišalinimą, 

kuriam tarybos nariai pritarė bendru sutarimu. 

Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė ištraukė balsavimo kortelę ir pasišalino iš 

posėdžių salės.  

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-156 „Dėl pastato suteikimo panaudos teise Plungės rajono Stalgėnų seniūnijos šeimų 

bendruomenei „Gija““ pakeitimas.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esminius 

pakeitimus ir siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Rimvydas Pilibaitis, Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse, atkrepė dėmesį dėl 

sprendimo projekte pateiktos informacijos, kad ankstesniu 2019 m. sprendimu jau buvo perduotas 

mokyklos pastatas, o šiuo sprendimu norima perduoti sandėlį. Kadangi teisės aktai negalioja atgal, 

tai, jo nuomone, nereikėtų keisti ankstenio 2019 m. sprendimo, o tiesiog formuluoti kaip naują 

sprendimą, jeigu tai atitinka Lietuvos Respublikos valstybės ir savivaldybių turto valdymo, 

naudojimo ir disponavimo juo įstatymo (toliau – Įstatymas) 14 straipsnio nuostatas. Taip pat 

Rimvydas Pilibaitis, atkreipdamas dėmesį į tai, kad šis sprendimo projektas atitinka jo nurodytą 

Įstatymą, pasiūlė supapastinta tvarka formuluoti ne naują sprendimo pakeitimą, o suteikti 

bendruomenei panaudos teise šį statinį, sandėlį, dėl to šią sutartį pasirašytų Administracijos 

direktorius. Taip pat pasiūlė ne nuo 2019 m. įteisinti statinio perdavimą, o nuo šio momento iki 

2029 m., bet ne ilgiau negu iki objekto privatizavimo pradžios. 

Vytautas Tumas pritarė Vyriausybės atstovui, kad yra du šio sprendimo priėmimo variantai 

ir paaiškino, kad aktuali sprendimo redakcija įsigalios, kai ją pasirašys Savivaldybės meras, todėl 

tokiu atveju negalima teigti, kad sprendimas įsigalios atgaline tvarka ir teisėkūros klaidos nėra. 

Inga Daublienė, Turto skyriaus vyr. specialistė, paaiškino, kad pasirinko variantą pakeisti 

sprendimą todėl, kad bendruomenė pastato sandėlį faktiškai jau naudoja ir valdo seniai. 

Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse Rimvydas Pilibaitis pasiūlė sprendimo 

projektą pakeisti ir priimti jį taip, kaip tai numato Įstatymas ir, atsižvelgiant į tai, kad visi sprendimo 

derinimai ir vertinimai yra jau atlikti, o pastatas (sandėlis) jau yra faktiškai naudojamas mokyklos 

reikmėms, tai tiesiog sutikti su pateiktais pasiūlymais ir svarstyti jo priėmimą šios dienos 

Savivaldybės tarybos posėdyje. 

Andriejus Stančikas pasiūlė patikslinti sprendimo projektą pagal Vyriausybės atstovo 

siūlymus ir svarstyti sprendimo priėmimą su padarytais pakeitimais. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė pritarti pateiktam sprendimo projektui su 

Vyriausybės atstovo pasiūlytais pakeitimais.  

Kadangi nebuvo prieštaraujančių, sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-300 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Patalpų ir statinių, kuriems 2023 metais taikomas 3 procentų 

nekilnojamojo turto mokesčio tarifas, sąrašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esminius 

pakeitimus bei priminė, kad šis sprendimo projektas svarstytas trijuose komitetuose. 
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Pranešėjas taip pat atkreipė dėmesį, kad po paskutinio įvykusio komiteto, kuriame svarstytas 

šis sprendimo projektas, Administracija gavo uždarosios akcinės bendrovės „Selenta“ raštą, 

pasirašytą direktoriaus Vidmanto Jonikos, kuriame prašoma išbraukti pastatą, esantį adresu 

Pramonės g. 4 D, Plungė, iš sprendimo projekte nurodyto sąrašo, argumentuojant, kad šis pastatas 

yra prižiūrimas. 

Mindaugas Kaunas paprašė priimti protokolinį sprendimą bei papildyti šį sąrašą, kadangi 

Plungės mieste yra ir daugiau apleistų pastatų, tarp jų ir pastatas, esantis adresu Senamiesčio a. 9, 

Plungė. 

Robertas Endrikas tikslinosi, ar siūloma tą pastatą išbraukti iš sprendimo projekte esančio 

sąrašo. 

Andriejus Stančikas detaliau išaiškino, kad patys pastato savininkai praleido terminą ir 

nebuvo pateikę šio prašymo anksčiau, kol sprendimo projektas buvo pristatomas komitetuose, 

atkreipdamas dėmesį, kad priešingu atveju komitetų nariai būtų atsižvelgę į pateiktą prašymą ir 

galimai sprendimo projektas būtų pakeistas. 

Robertas Endrikas pasiūlė šį pastatą išbraukti iš pateikto apleistų pastatų sąrašo. 

Adomas Zamulskis pritarė šio pastato išbraukimui iš sąrašo, kadangi UAB „Selenta“ 

atstovas buvo atvykęs į Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto posėdį, kurio metu jam ir buvo 

patarta prašymą dėl išbraukimo pateikti iki Savivaldybės tarybos posėdžio, kurio metu bus 

galimybė koreguoti sprendimo projektą ir išbraukti nurodytą pastatą iš apleistų pastatų sąrašo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė išsamų paaiškinimą Mindaugui Kaunui dėl 

kitų, jo paminėtų, apleistų pastatų, apžvelgdamas atliekamų procedūrų esmę. 

Algirdas Pečiulis suabejojo, ar galima UAB „Selenta“ prašymą tenkinti ir išbraukti jį iš 

apleistų pastatų sąrašo. 

Andriejus Stančikas atkreipė dėmesį, kad mokestis turi būti teisingas, todėl, jei pastatas yra 

prižiūrimas, jį reikėtų išbraukti iš aukščiau nurodyto sąrašo. 

Adomas Zamulskis replikavo Algirdui Pečiuliui, atsakydamas, kad tik Savivaldybės taryba 

ir turi teisę priimti ar pakeisti tokius sprendimus. 

Odeta Petkuvienė, laikinai einanti Vietos ūkio skyriaus vedėjos pareigas, trumpai 

pakomentavo procedūrinę seką nagrinėjamu klausimu bei chronologine seka nurodė, kokie 

veiksmai buvo atlikti dėl UAB „Selenta“. 

Savivaldybės tarybos narys Marijus Kaktys atkreipė dėmesį, kad komitetų metu buvo 

paprašyta pateikti UAB „Selenta“ prašymą dėl išbraukimo iš apleistų pastatų sąrašo, todėl siūlė 

išbraukti šią bendrovę iš jo. 

Mindaugas Kaunas paantrino Marijui Kakčiui bei taip pat pasiūlė išbraukti šią įmonę iš 

pateikto sąrašo. 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pagal Savivaldybės tarybos veiklos reglamente (toliau – Reglamentas) įtvirtintą tvarką 

pasiūlė balsuoti už pateiktą svarstyti sprendimo projektą bei atkreipė dėmesį, jei šiam pateiktam 

sprendimo projektui nebus pritarta, tokiu atveju vyks balsavimas už sprendimo projektą su tarybos 

posėdžio metu pasiūlytais sprendimo projekto pakeitimais.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo 23 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 12 tarybos 

narių (Algirdas Pečiulis, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Tadas Šetkauskis, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas 

Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), susilaikė – 7 tarybos nariai (Julius Nekrašas, Andriejus 

Stančikas, Adomas Zamulskis, Rimas Dužinskas, Marijus Kaktys, Mindaugas Kaunas, Tomas 

Mašeckis) PRIEŠ – 4 tarybos nariai  (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Giedrius Ramanauskas 

Vida Bondauskienė). 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-301 pridedamas). 

 

Savivaldybės tarybos narys Giedrius Ramanauskas pareiškė nusišalinimą nuo kito 

nagrinėjamo klausimo, nurodydamas, kad klausimas susijęs su jo pagrindine darboviete. 
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Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Giedriaus Ramanausko nusišalinimui. 

Tarybos narys ištraukė balsavimo kortelę ir pasišalino iš posėdžio salės. 

 

12. SVARSTYTA. Leidimas vykdyti pastato rekonstrukcijos darbus. 
Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, nurodė, kad jam komitetuose buvo pritarta, tačiau atkreipė dėmesį, kad 

šiandien posėdžio metu buvo pastebėta redakcinio pobūdžio klaida, t. y. nurodė, kad sprendimo 

projekte reikia išbraukti žodį „neatlygintinai“ bei siūlė pritarti sprendimo projektui su ištaisyta 

redakcinio pobūdžio klaida. 

Sprendimas su ištaisyta redakcinio pobūdžio klaida priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-302 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto 

,,Investicijos į ambulatorines slaugos paslaugas namuose, įsigyjant transporto priemonę ir įrangą 

Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, nurodė, kad Sveikatos ir socialinės 

apsaugos komitete sprendimo projektą svarstė, jam buvo pritarta. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-303 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė pakviesti į posėdžio salę Savivaldybės tarybos 

narį Giedrių Ramanauską bei tolimesnius klausimus pakvietė pristatyti Savivaldybės tarybos narį 

Gediminą Stonį. 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2023–2026 metų nekilnojamojo turto 

valdymo programos patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas klausė, ar buvo šiuo klausimu bendrauta su vietos bendruomene ir 

įsivertinta jos nuomonė bei toliau tikslinosi dėl sprendimo projekte pateiktų objektų. 

Pirmininkas atsakydamas nurodė, kad visa medžiaga yra vieša ir su bendruomene buvo 

bendrauta bei pateikė informaciją apie objektus.  

Tomas Mašeckis pasiūlė susiinventorizuoti turimą turtą, nes Registrų centre yra netikslumų.   

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė Tomo Mašeckio pasidalinti jo turima 

informacija. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-304 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo turto perėmimas Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.   

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-305 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo netinkamu naudoti bei jo 

nurašymas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-306 pridedamas). 
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17. SVARSTYTA. Parduodamų Savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų 

sąrašo patvirtinimas.   

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-307 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Turto perdavimas valdyti patikėjimo teise. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-308 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-309 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Leidimas ne konkurso būdu išnuomoti patalpas maitinimo paslaugoms 

teikti. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas siūlė priimti protokolinį sprendimą, kad būtų numatyta galimybė 

nutraukti sutartį bei siūlė suvienodinti visose įstaigose maitinimo kainą. 

Gediminas Stonys pateikė atsakymus į Mindaugo Kauno klausimus, nurodydamas, kad 

maitinimas bus tęsiamas ir yra planuojamas, kas kitais metais tai darys, o dėl kainos suvienodinimo 

ir skaičiavimo atsakymą pateikė Turto skyriaus vyr. specialistė Inga Daublienė. 

Vyko diskusija. 

Toliau pasisakė Savivaldybės tarybos nariai: Adomas Zamulskis, Remigijus Striaupa, 

Robertas Endrikas, Marijus Kaktys, Liudas Skierus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-310 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto nuomos viešojo 

konkurso ir nuomos be konkurso organizavimo ir vykdymo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-311 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai ir viešajai 

infrastruktūrai gerinti ir kurti, projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-312 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. liepos 28 d. sprendimo Nr. 

T1-188 „Dėl Vietinės rinkliavos už leidimo prekiauti ar (ir) teikti paslaugas Plungės rajono 

savivaldybės viešosiose vietose išdavimą nuostatų patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 
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pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-313 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti transporto priemonę.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas, kad yra 

pateiktas Administracijai prašymas leisti Paukštakių ir Alsėdžių seniūnijoms įsigyti naują traktorių 

su priedais, siūlė pateiktam sprendimo projektui pritarti. 

Tomas Mašeckis pasidžiaugė tokiu naudingu pirkiniu, tačiau atkreipė dėmesį ir pasiūlė 

pritarti protokoliniu sprendimu, kad kitąmet bus numatyta daugiau lėšų biudžete ir tokiomis 

transporto priemonėmis bus aprūpintos ir kitos seniūnijos. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atkreipė Tomo Mašeckio dėmesį ir pasiūlė jam pačiam 

teikti Savivaldybės tarybai svarstyti pasiūlymus dėl biudžeto.  

Adomas Zamulskis pritarė transporto priemonės įsigijimui, tačiau atkreipė dėmesį, kad 

nepritaria dėl per aukštos kainos.  

Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus tikslinosi dėl tikslios bendros transporto 

priemonės sumos bei pritarė, kad šiomis transporto priemonėmis ateityje būtų aprūpintos ir kitos 

seniūnijos bei akcentavo, kad, jo nuomone, transporto priemonės įsigijimo kaina yra per aukšta bei 

suabejojo dėl druskos barstytuvo pirkimo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis patikslino transporto priemonės kainą. 

Marijus Kaktys pritarė nurodytos transporto priemonės įsigijimui bei išreiškė savo 

nuomonę, kad transporto priemonės įsigijimo sąmata tikrai nėra per didelė. 

Savivaldybės tarybos narys Julius Nekrašas pasidomėjo, pagal kokius principus buvo 

atrinkta leisti įsigyti būtent Paukštakių ir Alsėdžių seniūnijoms nurodytą transporto priemonę, o ne 

kitoms seniūnijoms. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą, atkreipdamas dėmesį, kad būtent 

šios seniūnijos parodė iniciatyvą. 

Mindaugas Kaunas transporto pirkimui iš esmės pritarė, tačiau paantrino, kad per didelė 

suma.  

Andriejus Stančikas taip pat pasidžiaugė iniciatyva pirkti nurodytą transporto priemonę, 

akcentuodamas, kad kaina tikrai nėra per didelė, juolab, kad geriau įsigyti naują transporto 

priemonę, o ne įsigyti seną, kurią reikėtų nuolat remontuoti.  

Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus patarė suskaičiuoti tiksliai sumas, kurios bus 

mokamos darbuotojui, kuris dirbs su šia transporto priemone. 

 

Kadangi sprendimo projektui nepritarta bendru sutarimu bei buvo pasiūlymas balsuoti, vyko 

balsavimas. Balsavo 24 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 21 tarybos narys (Audrius Misiūnas, 

Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, 

Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Giedrius Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita 

Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Robertas Endrikas, 

Liudas Skierus, Rimas Dužinskas, Tadas Šetkauskis, Ramūnas Lydis, Tomas Mašeckis), susilaikė – 

3 tarybos nariai (Vida Bondauskienė, Mindaugas Kaunas, Adomas Zamulskis).   

Sprendimas priimtas. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-314 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-281 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų strateginio plėtros plano 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-315 pridedamas). 
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27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2021–2030 metų strateginio plėtros plano 

įgyvendinimo 2022 metais ataskaitos patvirtinimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-316 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybei dalyvauti projekte „Inkubavimo, 

konsultavimo, mentorystės ir tinklaveikos programų vystymas, skatinant pradedančiųjų SVV 

subjektų kūrimąsi ir augimą regionuose“. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-317 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės miesto 2023–2029 m. vietos plėtros strategijos 

projektui. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiteiravo Savivaldybės tarybos narių, ar nebus 

prieštaraujančių, jei strategiją pristatys jos rengėja Erika Ribašauskienė, Plungės miesto Vietos 

veiklos grupės Plungės miesto 2023-2029 m. vietos plėtros strategijos rengėja-ekspertė. 

Tarybos nariai nepreištaravo, todėl Erika Ribašauskienė išsamiai pristatė parengtą 

sprendimo projektą, įvardindama esminius startegijos momentus bei atsakė į Savivaldybės tarybos 

narių Gedimino Stonio, Jurgitos Latakienės pateiktus klausimus.              

Vėliau pranešėjas Algirdas Pečiulis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, 

akcentuodamas, kad pačių rengėjų jis yra pakoreguotas bei nurodė esminius patikslinimus, siūlė 

nurodyti 16 proc. Savivaldybės prisidėjimą bei pritarti vietos plėtros strategijos projektui ir daliniam 

finansavimui.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paantrino pranešėjui ir Savivaldybės tarybos narių 

pasiteiravo, ar jie pritaria pateiktam vietos plėtros strategijos projektui su 16 proc. Savivaldybės 

prisidėjimu.  

Sprendimas pritarti ir daliniam finansavimui priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-318 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-2 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas iškart pasiūlė balsuoti. 

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo 23 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus 

Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, 

Gediminas Stonys), susilaikė – 7 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Vida 

Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-319 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-3 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, siūlė pritarti. 

Robertas Endrikas teiravosi dėl viršplaninių lėšų keliams remontuoti bei konkrečiai 

tikslinosi dėl S. Nėries g., Plungės m. 

Mindaugas Kaunas paantrino Robertui Endrikui dėl tos pačios gatvės bei papildomai 
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atkreipė dėmesį dėl Vytauto g., Plungės m., pasiūlė balsuoti dėl pateikto sprendimo projekto.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė Mindaugui Kaunui išsamų atsakymą dėl 

Vytauto g., Plungės m.  

Pasisakė Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus. 

Savivaldybės tarybos narys Julius Nekrašas ištraukė kortelę ir išėjo iš posėdžio salės. 

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo 22 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita 

Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), 

susilaikė – 7 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Vida Bondauskienė, Rimas 

Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-320 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad yra gautas Savivaldybės tarybos nario 

Mindaugo Kauno paklausimas dėl sniego valymo, į kurį tarybos nariui buvo asmeniškai pateiktas 

atsakymas, tačiau nurodė, kad šį atsakymą Viešųjų pirkimų skyriaus vedėja Jūratė Garčinskaitė 

galės pateikti ir kitiems Savivaldybės tarybos nariams. 

Robertas Endrikas pateikė klausimą Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjui 

Vytautui Tumui dėl Sporto komplekso statybos. 

Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas Vytautas Tumas pateikė išsamų 

atsakymą dėl viešųjų pirkimų procedūrų, susijusių su Sporto kompleksu.  

Vida Bondauskienė kreipėsi į Savivaldybės tarybos narius kaip Etikos komisijos pirmininkė 

bei atkreipė visų dėmesį dėl nusišalinimo procedūrų, akcentuodama nusišalinimo tvarką. Vida 

Bondauskienė, vadovaudamasi teisės aktais bei Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos 

rekomendacijomis, pasiūlė dar prieš pradedant tarybos posėdį raštu pateikti informaciją 

Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorėms dėl nusišalinimo nuo tam tikro klausimo svarstymo, 

teigdama, jog taip būtų sudaryta galimybė iš anksto balsuoti už nusišalinimą ir Savivaldybės 

tarybos nariams nebereikės apie nusišalinimą visus įspėti prieš kiekvieną klausimą. 

Vida Bondauskienė taip pat paprašė Savivaldybės merą Audrių Klišonį pristatyti, kokie 

svarbūs klausimai buvo aptarti jo susitikimo su Švietimo, mokslo ir sporto ministerijos ministru 

Gintautu Jakštu.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis išsamiai pristatė aptartus klausimus, t. y. švietimo 

tinklo pertvarką, susiklosčiusią Lietuvoje situaciją su Lietuvos švietimo darbuotojų profesine 

sąjunga, aptarti techniniai klausimai, susiję su Plungės TVM bendrabučio perdavimo procedūra, 

žemės sklypų formavimo, kalbėta ir apie galimą pripučiamą futbolo maniežą, VIP ir kt.  

Liudas Skierus taip pat pateikė klausimą Administracijos direktoriui Daliui Pečiuliui dėl 

VIP-o ir aktavimo. 

Administracijos direktoriaus Daliaus Pečiulio atsakymą papildė Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis. 

Robertas Endrikas pasiteiravo dėl Plungės m. S. Nėries ir vandentiekio gatvėse esančių 

kaštonmedžių, kurie dėl vykstančių remontų yra žalojami bei teiravosi, kodėl Savivaldybės 

administracija neduoda leidimo kirsti tuos pažeistus medžius.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą nurodydamas, jog sprendimus dėl 

medžių kirtimo priima Želdinių komisija. 

Tomas Mašeckis teiravosi dėl kelių, dėl kurių kalbėta praėjusiuose Savivaldybės tarybos 

posėdžiuose. 

Savivaldybės meras atsakė, jog buvo kreiptasi tuo klausimu į Nacionalinę žemės ūkio 

tarnybą, iš kurios gautas atsakymas, kad matininkai yra pridarę klaidų.  

Taip pat Tomas Mašeckis teiravosi dėl miesto Kalėdinės eglutės ir pačios šventės kainos bei 

dėl palapinių šalia miesto Kalėdinės eglės pastatymo prekybininkams.  
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Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, kad eglė yra dovanota ir kt. 

Mindaugas Kaunas atkreipė Savivaldybės mero dėmesį dėl Želdinių komisijos, 

nurodydamas, kad sprendimus anksčiau priimdavo Administracijos direktorius, o dabar 

Savivaldybės meras, taip pat, pereidamas prie kito pasisakymo, pasiūlė merui ateityje pasidalinti 

Telšių regiono kolegijos informacija su kitais Savivaldybės tarybos nariais. Taip pat Mindaugas 

Kaunas teiravosi dėl įmonių, įstaigų valdybų narių. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą, nurodydamas, kad įstaigų, įmonių 

valdybos narių atranka vyksta ir šiuo metu yra laukiami atsakymai iš Lietuvos Respublikos 

specialiųjų tyrimų tarnybos. 

Gediminas Stonys, vadovaudamasis Reglamente įtvirtinta nuostata, pristatė ataskaitą apie 

tarybos narių Gedimino Stonio ir Rimo Dužinsko atstovavimą Savivaldybei Sakartvele. 

Po pristatymo Savivaldybės meras Audrius Klišonis atkreipė tarybos narių dėmesį, kad 

reikalinga panaikinti Reglamente įtvirtintą nuostatą, kuri numato, kad apie Savivaldybės tarybos 

priimtus norminius teisės aktus informacija yra paskelbiama vietinėje spaudoje bei akcentavo, kad 

Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymas (toliau – Įstatymas) tokios pareigos nenumato, be 

to ženkliai sukilo spaudos įkainiai. Meras akcentavo, kad priėmus sprendimą, kuriame bus 

panaikinta nuostata, numatanti, jog Savivaldybės tarybos patvirtinti norminiai teisės aktai turi būti 

skelbiami vietos spaudoje, bus sutaupytos Savivaldybės biudžeto lėšos bei pažymėjo, jog Įstatyme 

taip pat nėra įtvirtinta prievolė Savivaldybės tarybos patvirtintus norminius teisės aktus skelbti 

vietos spaudoje. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBOS 7 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2023-11-30  

 

Anastasija Bojog                     - Savivaldybės mero patarėja, 

Audrius Klišonis                     - Savivaldybės meras, 

Daiva Mažeikienė                   - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Daiva Šakinienė                      - Užimtumo tarnybos Klaipėdos KAD Plungės skyriaus vedėja, 

Dalius Pečiulis                        - Savivaldybės administracijos direktorius, 

Dangirutė Vaškienė                 - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Eglė Makarevičienė                 - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyresn. specialistė, 

Erika Ribašauskienė                - Plungės miesto Vietos veiklos grupės Plungės miesto 2023–2029 m.  

                                                 vietos plėtros strategijos rengėja-ekspertė,              

Evelina Petrikaitė                    - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Gintautas Rimeikis                  - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Gražina Baužienė                    - Viešųjų pirkimų skyriaus vyr. specialistė, 

Inga Daublienė                        - Turto skyriaus vyr. specialistė, 

Irma Kvizikevičienė                - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Irmantė Kurmienė                   - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Jovita Šumskienė                    - Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja, 

Judita Kaveckienė                   - Protokolo skyriaus vyr. specialistė, 

Julija Čiuželienė                      - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Petraitienė                    - Užimtumo tarnybos Klaipėdos KAD direktorė, 

Jurgita Saldukienė                   - l. e. Benrųjų reikalų skyriaus vedėjao pareigas, 

Jūratė Garčinskaitė                  - Viešųjų pirkimų skyriaus vedėja, 

Karolis Astreikis                      - Informacinių technologijų skyriaus vyresn. specialistas, 

Lina Liūnienė                           - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė, 

Odeta Petkuvienė                    - l. e. Vietos ūkio skyriaus vedėjo pareigas, 

Remigijus Ačas                        - Informacinių technologijų skyriaus vedėjas, 

Rimvydas Pilibaitis                  - Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse,  

Vilma Šarnienė                         - Savivaldybės mero patarėja, 

Vytautas Tumas                        - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas. 

 


